
OZKO GRLO V PODGRADU
V KS Besnica je približno

1000 prebivalcev. To področje
je večinoma hribovito. Veliko
občanov se ukvarja s kmetij-
stvom. Še največ pa je ,,pol-
kmetov", to je ljudi, ki hodijo v
službo, doma pa še delajo na
kmetiji. Naša krajevna skupnost
je po površini največja v občini.
Kljub temu, da leži na pragu
Ljubljane, je še dokaj nerazvita.
V vsej KS ni niti enega indu-
strijskega obrata.

Ker je krajevna skupnost
tako velika, ima seveda zelo ve-
liko komunalnih problemov.
Eden največjih je povezava z
mestom. Skoz naše kraje pelje
cesta II. reda Ljubljana-Besni-
ca—Litija. Od Sostrega naprej je
makadamska. Asfaltiran je le
njen del v Spodnji Besnici, prav
sedaj pa potekajo priprave za
nadljnje asfaltiranje od Sp.Bes-
nice do odcepa na Janče. Ta
cesta, ki je naša edina zveza z
Ljubljano, pelje čez nevarniPe-
čarjev klanec. Na tem odseku je
cesta zelo ovinkasta, deloma pa
tudi ozka in strma. Pozimi je
zelo težko prevozna.

Prav ta klanec je najbrž tudi
vzrok izredno slabe povezanosti
naše krajevne skupnosti s sve-
tom. Tu vozi le en avtobus na
dan, pa še ta je namenjen le de-

lavcem, saj odpelje že ob petih
zjutraj in se vrača ob dveh po-
poldne . Dnevno vozi sicer tudi
šolski avtobus, ki pa vozi le šo-
larje v Polje. Tako slabe pro-
metne zveze so gotovo velika
ovira za razvoj naših krajev.

In kje je rešitev? Občani KS
Besnica menijo, da je le ena:
ureditev podvoza v Podgradu!
Po dolini Besnice vodi do Pod-
grada cesta, ki je delno že asfal-
tirana. Tudi potok Besnica je
reguliran, tako da ne bi več po-
plavljal ceste. Vse pa se zatakne
pri podvozu v Podgradu. Ta
podvoz je tako ozek in nizek,
da skozenj ne moreta potekati
avtobusni in tovorni promet.
Podvoz bi bilo treba razširiti in
poglobiti ga, prestaviti na drugo
mesto ali pa zgraditi nadvoz. Pri
tem bi morali sodelovati trije
dejavniki: železnica, vodna in
cestna skupnost. Tudi tovarna
Arbo bi bila gotovo zainteresi-
rana za rešitev tega problema.

Z zgraditvijo podvoza v Pod-
gradu bi se možnosti za razvoj
KS Besnica veliko povečale.
Cesta ne bi več peljala čez Pe-
čarjev hrib, ampak po ravnini
mimo Zaloga in Podgrada.
Avtobusi bi lahko pogosteje vo-
zili, brez bojazni, da bi potniki
ostali v snegu na Pečarju. Mla-

dina bi dobila večje možnosti
> za izobraževanje v mestu. Tu so
zelo velike možnosti razvoja
kmečkega turizma. Okolje še ni
onesnaženo, veliko je gozdov,
čistih studencev, gozdnih sade-
žev in sadja. Na Malem vrhu je
zgrajena tudi smučarska vleč-
nica. S kmečkim turizmom pa
bi se ti kraji gospodarsko in kul-
tumo lahko zelo dvignili. Po
dobri cesti bi bilo do tu le slabe
pol ure iz Ljubljane. Dobra pro-

metna povezava je tudi v inte-
resu ljudske obramebe, saj je to
edina ,,rezervna" cesta proti
Litiji.

KS Besnica tega problema ne
more rešiti sama. Rešijo ga lah-
ko le vsi zainteresirani dejav-
niki, pa občina, mesto in repub-
lika. To je dolžnost naše družbe
do tega nerazvitega območja
naše občine. Ne nazadnje bi
bila to tudi skromna oddolžitev
za veliko sodelovanje prebi-
valstva teh krajev v narodno-
osvobodilnem boju.
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